
 

 

Zápis z jednání VV ČF dne 17. 8. 2021  
Lomnického 1705/5, Praha 4 

 

Přítomní:   Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Martin Musil, Michal Peterka, 
Renáta Typlová,  Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Jiří Dufek 

 
Hosté:  Tomáš Frank, Jan Jirovský, Zuzana Svobodová, Jakub Furmánek, Roman 

Urbář, Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek, Petr Chvojka (bod č. 12) 
 
Ověřovatelé:    Petr Musil, Jiří Dufek 

 
Zapisovatel:   Veronika Jelínková 

  
Zahájení:      9:33 
Ukončení:    16:50  
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 06n/2021 a programu jednání 08/2021 

2) Kontrola plnění usnesení VV  

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

4) Statuty a plán práce jednotlivých odborných komisí a návrhy na jejich složení  

5) Stav českého florbalu v jednotlivých oblastech 

6) Vývoj v politických záležitostech  

7) Informace ke spuštění nové sezóny 

8) Mezinárodní záležitosti 

9) Priority českého florbalu v následujícím období 

10) Programy podpory  

11) Informace ze sekretariátu  

12) Mistrovství světa juniorů 2021 v Brně  

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích 

41) Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 

42) Zpráva o stavu příprav reprezentace juniorů na MSJ v Brně 

43) Zpráva o stavu příprav reprezentace juniorek na MSJ ve Švédsku 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 06n/2021 a programu jednání 08/2021 

 

Viz výše. Členové VV projednali a vysvětlili si nastavení ohledně zápisu a procesu zaprotokolování 

odlišného stanoviska v případě hlasování. 

 



 

 

 

Usnesení č. 01/08/21: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 06n/21 

- schvaluje program jednání VV 08/21 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 08/21 Petra Musila a Jiřího Dufka 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení do termínu jednání VV 08-2021 byla 

splněna. 

Usnesení č. 02/08/21: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

KVM -  R. Typlová předložila zprávu o činnosti, jednali 5.8.2021, řešili nastavení fungování komise, 

která jednala o pořádání MČR starších žáků, diskutovali o oblasti talentované mládeže.  

KRO - P. Musil předložil zprávu o činnosti - jednali telekonferenčně. Další jednání proběhne 

17.8.2021 po jednání VV ČF a následně 18. 8. 2021 v Pardubicích při hodnocení regionálních 

rozvojových plánů (společné jednání se zástupci regionů). Komise připravuje programy podpory a 

navazuje na činnost komise z předchozího volebního období. 

KRD - P. Galasovský předložil zprávu o jednání v červenci. Řešili nastavení fungování komise; 

proběhla 3 školení celostátních rozhodčích. Dále jednali o investiční záležitosti – nové porty pro 

rozhodčí. Komise si potvrdila systém nominace celostátních rozhodčích. Primární rolí komise je 

nastavit systémová pravidla a schválit nominační listinu. Samotná nominace je realizována dle 

schválených pravidel sekretariátem. Petr Galasovský informoval o jeho odstoupení z regionální KRD, 

kvůli souběhu funkcí. Přednesl zprávu z projednání průběhu zápasu Superfinále mužů. Vzdělávání 

rozhodčích na základě této zkušenosti se posune v oblasti práce s videorozhodčím, zaměří se na 

mentální připravenost ve vypjatých situacích už od úrovně nejvyšších regionálních rozhodčích.  

KR - V. Culka informoval o jednání s realizačním týmem juniorského reprezentačního celku. Tuto 

záležitost bude řešit komise, přičemž předpokládá pokračující spolupráci se stávajícím realizačním 

týmem na další 2 roky. Jednání bude dokončeno po MS v září 2021. Dále z diskuse vyplynula 

potřeba postupné přípravy směrem k nastavení ostatních realizačních týmů reprezentačních celků, 

které bude komise řešit. 



 

 

V rámci bodu dali předsedové KEI, KŽ a KEFAM krátkou informaci o plánované činnosti a složení 

těchto komisí. 

Usnesení č. 03/08/21: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí projednání zprávy v KRD k průběhu zápasu Superfinále 

mužů  

- ukládá KRD předložit návrh konkrétních opatření 

zodpovídají: P. Galasovský Termín 10.1.2022 

 

 

AD 4) Statuty a plán práce jednotlivých odborných komisí a návrhy na jejich složení  

 

D. Novák předložil statuty jednotlivých odborných komisí a dále předložil návrhy na složení odborných 

komisí pro následující období včetně potvrzení hlasování per rollam. D. Novák informoval o změně v 

mezinárodní oblasti, kterou po dohodě bude v rámci svého nastavení zastřešovat viceprezident IFF 

Filip Šuman . D. Novák předložil aktualizovaný plán práce odborných komisí. T. Frank otevřel diskusi 

ohledně místa výjezdního jednání VV v lednu 2022.  

 

Usnesení č. 04/08/21: VV ČF 

- schvaluje statuty odborných komisí na období 2021 – 2024 

- potvrzuje složení odborných komisí KVM, KRO a KRD po hlasování 

per rollam na období 2021 – 2024 

- schvaluje složení odborných komisí KS, KR, KEI, KEFAM a KŽ na 

období 2021 - 2024 

- schvaluje aktualizovaný plán práce výkonného výboru na sezónu 

2021 - 2022 

 

 

AD 5) Stav českého florbalu v jednotlivých oblastech  

 

Členové VV detailně a dlouze diskutovali stav českého florbalu v jednotlivých oblastech, které si 

navzájem hodnotili a doplnili o náměty pro další vývoj: 

 

Oblast rozhodčích a delegátů 

Oblast rozhodčích, jakožto obslužné složky soutěží, hodnotili členové VV spíše kladně, ale zároveň 

poukázali na rozdílné vnímání této oblasti širší florbalovou komunitou a veřejností. Obecné vnímání 

české společnosti na autority rozhodčích není příliš vlídné. Byly diskutovány další možné 

komunikační prostředky směrem k divákům (podobně jako například v ragby). Zmíněno bylo kvalitní 

hodnocení českých párů na mezinárodní scéně a jejich pravidelné působení na akcích IFF. Pozitivně 

bylo hodnoceno zlepšení v komunikaci a nastavení nové KRD. Zlepšení je možné v oblasti vyšším 

systémovým nastavením (nominace, chyby z pravidel, cestovné atd.) a zkvalitňování činnosti 

delegátů. Bude potřeba více a dříve pracovat s talentovanými rozhodčími v jejich posunu do elitních 



 

 

soutěží tak, aby byla adekvátní náhrada za vrcholové páry, které končí svou činnost. Tedy dobře se 

připravit na generační obměnu, která se v nejbližších letech dá očekávat. V tomto bude klíčová 

spolupráce celostátní KRD se všemi regionálními KRD. KRD chce navrhnout stanoviska ve 

spolupráci s IFF, kterými chce ČF směřovat v oblasti používání videa i s ohledem na divácký zážitek. 

 

Oblast ekonomiky 

Členové se shodli na důvěře a vysoké úrovni práce KEI i sekretariátu při sestavování všech podkladů, 

k nastavování rozpočtů a rezerv a kontrolní činnosti. Nastavení umožňují smysluplné hospodaření 

s prostředky ČF stojících na pevném základu zdrojů - stát, hnutí, marketing. Volné zdroje umožňují 

investování do promyšlených projektů (florbalová infrastruktura - mantinely, povrchy, haly apod.). 

Dále proběhlo hodnocení ČF jako stabilního a silného subjektu, kdy dostatečné cashflow dává ČF 

pozici solventního partnera. Stav financí je aktuálně stabilní. Ovšem klíčová bude příprava na 

případnou blížící se změnu z pohledu financování od NSA a nastavení příjmů financování ve všech 

pilířích (stát, hnutí, marketing) tak , aby stabilní ekonomické zázemí nadále podporovalo rozvoj 

v dalších obdobích. 

 

Oblast mládeže a vzdělávání 

Kladně s optimálním nastavením je v oblasti hodnocena práce při vzdělávání mládeže, pružné 

reagování KVM na vývoj a metodika práce s mládeží. Cílem je dokončit metodiku dlouhodobé práce 

s mládeží, nejen s talenty. Důležitá je spolupráce s oddíly, které v této oblasti pracují i samostatně. 

Akademie zatím neměly příležitost se plně rozvinout s ohledem na epidemickou situaci. Spolupráce 

s komisí reprezentace nastavena a funguje. 

 

Oblast reprezentace 

Práci komise s „výkladní skříní“ ČF je hodnocena velmi kladně. Odbornost je na vysoké úrovni, 

realizační týmy reprezentačních celků jsou dobře pracující skupiny a zajištění ze strany ČF pro 

samotné hráče na akcích je v posledním období adekvátní. V rámci oblasti se plánuje zaměřit na 

strukturu celků reprezentace, propojenost na oblast talentů, zvážení kategorie U23, příprava na 

mediální působení samotných reprezentantů, spolupráci s kluby a jejich pohled na práci 

s profesionálními (poloprofesionálními) hráči. V budoucnu lze dál rozvíjet péči o reprezentanty. 

Problematická je termínová listina s ohledem na množství termínů akcí vrcholových klubů dospělých, 

zvláště pak přístup zahraničních klubů, které nespolupracují. Důležitým cílem je udržení pozice v TOP 

4 a pravidelnější přísun umístění na medailových pozicích. 

 

Oblast soutěží 

Oblast je nastavena jako celek a funguje dobře, zvláště fungování v „covidové době“ byla pro komisi 

soutěží velká výzva. Byla schválena koncepce, které vzhledem k pozastavení soutěží v posledních 2 

sezónách, bude nutné dát alespoň o jeden rok delší platnost, než původně uváděné 3-4 roky.  

Konkrétní systémy soutěží nejsou vnímány jako nejdůležitější záležitost a panoval názor, že někdy 

bylo věnováno velké množství času a úsilí nastavení systému soutěže, než co  ideální podoba přináší 

celku a jedincům v nich působících. Během poslední doby bylo zavedeno licenční řízení, navrženy 

posuny v oblasti sportovišť (haly). Bude potřeba zabývat se bezpečností diváků a hráčů v halách. 

Celkově si oblast soutěží zaslouží stabilitu a dát čas pro vyhodnocení aktuálního nastavení. 

 



 

 

Oblast regionů 

Obslužná funkce regionu je dobrá a regionální spolupráce s oddíly je podstatná pro možnost 

celkového rozvoje ČF v této oblasti. Rozvoj oblasti regionů a koncepční práce v nich nabrala 

v poslední době správný směr a nastavení, na kterém je potřeba nadále pracovat. Velký posun nastal 

především v komunikaci a informovanosti jednotlivých regionů. Stále je potřeba větší zapojení 

regionálních lidí do celostátních projektů. Velké zapojení v obslužnosti soutěží jsou nepostradatelnou 

součástí činnosti florbalu spolu s plánováním. Běžící programy podpory, i v těžké covidové době, 

v samotných regionech jsou hodnoceny velmi dobře. 

 

Oblast žen 

Po deseti letech obnovena činnost v rámci oblasti žen ve florbalu, kdy jde v posledních letech o 

nedostatečně vyzdvihovanou část hnutí. Je potřeba oblast uceleně definovat. Nejen jak, ale i proč 

chceme dosáhnout stanovených cílů v oblasti florbalu žen. Členové VV se shodli, že jde o velkou 

prioritu, kdy je potřeba znovu nastartovat rozvoj a posun. Důraz je kladen na uvědomění si, proč 

chceme ve florbale více žen, nejen v soutěžích (hráčky, trenérky, rozhodčí), ale i na pozicích 

v regionálních komisích, celostátních komisích, regionálních i celostátním VV atd.., a také na 

odlišnosti přístupu k dívkám, ženám. Nutnost analyzovat způsob jejich vzdělávání, trénování atd. 

Zaměřit se na působení žen ve vedení klubů, obecně témata žen, rovnoprávnosti, ochrany mládeže 

apod. nyní rezonují ve všech společnostech a institucích, včetně NSA, ČOV, IFF. 

 

Oblast elitního florbalu 

Oblast elitního florbalu se jako celek posouvá, výrazně dynamičtěji u můžu než u žen. Kladně 

hodnocen je vývoj Superligy a superligových oddílů za posledních 10 let. V rámci oblasti je 

prezentace elitního florbalu extrémně silná, má velký posun v rozvoji elitních soutěží, skvěle fungující 

marketing a z pohledu fungování v covidové době komise velmi dobře obstála. Možnost ke zlepšení 

může být v komunikaci s oddíly při implementování změn a lepším vysvětlování přínosu jak pro ČF, 

tak pro soutěže a tím i jejich účastníky (oddíly). Stanovení hodnoty produktu Superligy, marketingu, 

divácký zájem, financování apod. budou další výzvy pro oblast i spolu s rozvojem ženských elitních 

soutěží. 

 

Usnesení č. 05/08/21: VV ČF 

- bere na vědomí stav českého florbalu v jednotlivých oblastech 

 

 

AD 6) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Zmínil jednání s NSA a její nastavení vůči 

sportovním svazům. Je plánováno snížení financí o 1 mld. Kč pro český sport na další období, tzn 

rozpočtováno celkem 5 mld. Kč. D. Novák upozornil na možné významné krácení podpory pro florbal. 

Proběhly škrty v programu investic i programu provozu sportovišť. Program výstavby hal by měl 

nadále pokračovat, ale bude se diskutovat jeho vývoj a nastavení. NSA plánuje zrevidovat své 

dotační programy, včetně programu Můj klub. Dále D. Novák informoval o průběhu voleb ČOV a 

zmínil nejednotnost a rozpory mezi NSA a ČOV.  



 

 

T. Frank informoval o finalizaci zpracování programu NSA Můj klub 2021. Stále není vyplaceno cca 

1.000 žádosti z celkových 7.300. Dále zmínil, že ČF zpracoval pro NSA obsáhlý dotazník, který má 

sloužit k nastavení dotačních programů na rok 2022. Dále informoval o vypsané investiční výzvě na 

movité věci pro reprezentaci a talenty (možnost získat až 6,5 mil. pro ČF). Žádost má ČF 

zpracovanou pro oblast organizačního zajištění reprezentace a posílení vybavení pro lékařskou péči 

a regeneraci. Další část žádosti je směřována na oblast technického zajištění pro zavedení 

videorozhodčího a nové webové prezentace ČF. Představil nový program pro licencované trenéry a 

fyzioterapeuty v práci na 1. stupni základních škol a mateřských škol. Po našich rešerších je podpora 

určena pro malá města do 50.000 obyvatel a oddíl se musí zavázat k působení na 2 školách (MŠ) ve 

dvou různých krajích. ČF bude zvažovat zpracování systémového projektu za celý florbal. Uzávěrka 

daného programu je na konci srpna. 

 

Usnesení č. 06/08/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

 

 

AD 7) Informace ke spuštění nové sezóny 

 

Členům VV byly předloženy informace ke spuštění nové sezóny včetně návrhů postupů a pravidel 

vůči covidu. KS sleduje vývoj nastavení vládních opatření, které se mění bohužel  každý týden. 

Každopádně členové VV potvrdili navrhovaný směr, že ČF florbal vidí možnost hrát jednotlivé soutěže 

za současných podmínek (výrazně zjednodušeno pro očkované členy, ostatní mají možnost se zapojit 

na základě testování, nejsou početní omezení ani územní uzávěry), přičemž toto bude prezentovat 

celému hnutí. Otázkou do budoucna pak zůstává zejména postoj státu k testování a jeho případnému 

hrazení. 

Na dalším jednání VV bude diskutován přístup ČF ke sportování v soutěžích u dětí 6 - 12 let, tedy u 

skupiny, která nemůže být očkována.  

M. Musil v rámci bodu otevřel diskusi ohledně problematiky „odstupného“ za přestoupivší hráče 

s ohledem na zastavené soutěže během loňské sezóny 20/21 ve vazbě na pravidlo „volného hráče“ 

po 12 měsících od nastoupení k soutěžnímu utkání. VV pověřil T. Franka, D. Nováka a J. Furmánka, 

aby prověřili danou problematiku z legislativního pohledu a připravili případně návrh řešení, který by 

následně D. Novák předložil členům VV k hlasování per rollam. 

 

Usnesení č. 07/08/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace ke spuštění nové sezóny 

- pověřuje D. Nováka, T. Franka a J. Furmánka prověřit 

z legislativního pohledu situaci pro status volného hráče v souladu 

se situací se zastavenými soutěžemi 20/21 

zodpovídají: D. Novák Termín 10.9.2021 

  



 

 

AD 8) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. Na jednání VV 06/2021 byli 

nominováni zástupci ČF (R. Urbář, J. Jirovský, F. Šuman a T. Frank) do strategických subkomisí IFF. 

Všichni kandidáti byli IFF schváleni. T. Frank referoval o situaci konceptu ME, kdy projekt se posunul 

k dalšímu rozpracování a diskusím. Za ČF ho budou řešit zejména T. Frank, J. Jirovský a F. Šuman. 

Předpokládaný start nového konceptu ME je po roce 2025. Dále informoval o průběhu jednání o 

dalším nastavení projektu EFT a připomněl projekt Champions Cupu ve verzi Home Away, který bude 

diskutován ve spolupráci s KEFAM. Jako důležité vidí sjednocení mezinárodní termínové listiny a 

soutěžní termínové listiny i s ohledem na situaci s cestováním po covidové době. 

 

Usnesení č. 08/08/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí personální obsazení do strategických subkomisí IFF 

 

 

AD 9) Priority českého florbalu v následujícím období 

 

Členové VV neprodiskutovali priority českého florbalu v následujícím období.  S ohledem na časovou 

náročnost bodu požádal D. Novák o přesun na další jednání. 

 

Usnesení č. 09/08/21: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 10) Programy podpory 

 

R. Urbář předložil zprávu o průběhu finanční podpory superligovým oddílům v oblasti propagace a 

komunikace v rámci projektu LSL. Seznámil členy VV s navrhovanou podporou pro jednotlivé oddíly. 

Současně vysvětlil, na co je finanční podpora pro nadcházející sezónu určena.  

 

Usnesení č. 10/08/21: VV ČF 

- schvaluje zprávu o průběhu finanční podpory superligovým oddílům 

v oblasti propagace a komunikace v rámci projektu LSL 

 

 

AD 11) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Projekt Venkovní povrchy - 15 žadatelů, finance 

vyčerpány, žádný další žadatel nečeká. Kompenzace startovného – vyplaceno 9 mil. pro 270 oddílů, 

60 oddílů zatím nereagovalo, 20 oddílů zatím nesplňuje podmínky. Startovné do sezóny 21/22 – 2 

oddíly nedoplaceno cca 23.000 Kč. V říjnu budou údaje aktualizovány.  

R. Urbář informoval o průběhu práce s Mediaguide a uvedl posun termínu vydání. Street floorball 

čeká poslední víkendové kolo v Českých Budějovicích. V Ostravě velký zájem i přes odstoupení více 



 

 

týmů na poslední chvíli, všechny týmy se podařilo nahradit. Proběhly Olympijské parky v Brně i 

v Praze, propojeno s T- mobile. Pozitivní ohlasy od ČOV i ostatních partnerů. Na realizaci se podílely 

i 3-4 lokální oddíly. Dále informoval o setkání kapitánek a kapitánů nejvyšších soutěží. 

 

Usnesení č. 11/08/21: VV ČF 

 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

 

 

AD 12) Mistrovství světa juniorů 2021 v Brně 

 

T. Frank předložil zprávu o přípravě, nastavení a očekávání MS juniorů. Aktuální informace 

prezentoval osobně P. Chvojka, který odpovídal i na otázky členů VV. T. Frank  poukázal na fakt, že 

podmínky, za kterých lze akci pořádat a potvrzení účasti jednotlivých týmů přišlo až 8 týdnů před 

samotnou akcí. Díky tomu se vytvořil velký časový tlak na zvládnutí celé organizace. Nicméně na 

závěr potvrdil, že přes zmíněné složitosti, které celá příprava a následný posun akce přinesly, počítá 

s dodržením plánovaného rozpočtu a zvládnutím organizace na standardní úrovni.  

 

Usnesení č. 12/08/21: VV ČF 

 

- schvaluje zprávu o přípravě, nastavení a očekávání MS juniorů 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích 

 

Z. Mlčoušek předložil analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích. 

 

Usnesení č. 40/08/21: VV ČF 

- bere na vědomí analýzu přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích 

 

 

AD 41) Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 

 

J. Dufek za KS předložil návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže. 

 

Usnesení č. 41/08/21: VV ČF 

 

- bere na vědomí návrh na spolupořadatele finálového završení 

pohárové soutěže 

 

 



 

 

AD 42) Zpráva o stavu příprav reprezentace juniorů na MSJ v Brně 

 

V. Culka za KRM předložil zprávu o stavu příprav reprezentace juniorů na MSJ v Brně. 

 

Usnesení č. 42/08/21: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o stavu příprav reprezentace juniorů na MSJ 

v Brně 

 

 

AD 43) Zpráva o stavu příprav reprezentace juniorek na MSJ ve Švédsku 

 

V. Culka za KRM předložil zprávu o stavu příprav reprezentace juniorek na MSJ ve  

Švédsku. 

 

Usnesení č. 42/08/21: VV ČF 

 

- bere na vědomí zprávu o stavu příprav reprezentace juniorek na 

MSJ ve Švédsku 


